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Svenska Skidskytteförbundet 1(3)  
 
PROTOKOLL nr 5 
Styrelsemöte 20050514 
Plats: Kom Hotel, Stockholm 
Närvarande:  Ordf Björn Eriksson, Björn Lindblom, Marianne Nilsson, Lage Woutilainen, Olle 
Dahlin och Björn Bettner  dessutom som adjungerande Jean-Mark Chabloz 
Förhinder: Håkan Hällholm och Lotta Wickenberg. 
 
 

1. Mötets öppnande 
 

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare justeringsman 
 

Björn Lindblom valdes till sekreterare och Björn Bettner valdes till justeringsman. 
 

3. Dagordning 
 

Dagordningen gicks igenom och godkändes med följande tillägg under övriga frågor: 
13.1 Ny logga 
13.2 Rig Torsby 
13.3 Vapenfrågan 
13.4 Kläder 
13.5 Regeländringar 
13.6 Kansliet, Hemsidan 
13.7 Anti Doping 
13.8 Avtal med aktiva 
13.9 Årsmötet 
13.10 Talanglägret 
 

4 Föregående protokoll 
  
Protokoll nr 4 gicks igenom och lades till handlingarna 

 
5 Ekonomi 

Beräknat utfall per den 30/6   2005 gicks igenom.  
1. Vi beslutade att bruttoredovisa talanglägret och liknande inkomster och utgifter. 
2. Årets utfall knappt 500 tusen plus. 
3. Lage informerade om SOK stöttning  
Sponsorer 
Olle informerade om förhandlingsläget samt att han åker till Salzburg för fortsatta  
kontakter med APF . 
Intressanta företag är: APF, Schenker. E-on ,Hello Sweden samt Viessmann 
Lage informerade om att gamla bil och bussavtalen gäller tills vidare 
Jean-Marc får i uppdrag att göra ett presentationsmaterial som kan användas vid kontakter 
med sponsorer,  redovisning på augustimötet. 
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Styrelsen beslutade att genomföra någon form av sponsorvårdande åtgärd vid World Cup 
i Östersund. 
 

6 Verksamhetsberättelse/Verksamhetsplan 
Björn Bettner valdes att redigera verksamhetberättelsen/planen i tre kapitel. 

1. verksamhetsberättelse 
2. Sista året i innevarande plan 
3. Framtidsplan 2006-2010 

 
7 Internationellt    

Olle  Dahlin informerade om att alla medfinansieringsintyg är klara i  Mål 1 Södra 
skogslänsregionens EU projekt. Olle Dahlin fick mandat att slutföra sammanställningen. 
Olle utsågs dessutom att utse lämplig projektledare för Mål 1 efter samråd med 
ordföranden, målsättningen är att projjektledaren  är vald före semesterperioden.   
Vi diskuterade även förstärkning av personal till kansliet och kom fram till följande  
Jean- Mark fortsätter som vanligt och beslut om ytterligare resurs kommer att ske i 
samråd med projektledare. 
Arrangörseminarium för EC och WC uppdras till Jean-Mark att administrera. 
WC i Östersund 8-12/ 3 2006  tillika VM i mix stafett. Budget för WC är framtagen och 
kommer att kontrolleras av Marianne. 
EC tävlingarna i Idre och Torsby är fastställda Lage kollar om landslaget kan delta. 
WC premiär  Östersund  Nov/Dec 2006, förVM , samt ytterligare en WC tävling är 
föreslagna fram till 2010. 
VM genomförs troligen den 8-17/2 2008 beslut tas i juli av IBU. 
Olle informerade om förhandlingsläget gällande TV utsändningar. 

  
 

8 Budget  
Nästa års budget diskuterades och med nuvarande verksamhet, om inga åtgärder vidtas, 
räcker inte överskottet till.   
Förslag till budget klart till augustimötet, mål för budgeten är 500 tusen i överskott. 
  

9 Handslaget/Ledarförsörjning 
Björn Bettner informerade om hur vi skulle kunna fortsätta ledarutbildningen med hjälp 
av handslaget pengar. Han åtog sig att praktiskt ombesörja detta. 
Styrelsen godkände förslaget.  

 
10 RIM  Val av RF ordförande 

Vi har beslutat oss för hur vi skall lägga vår röst. Vi har även beslutat oss för hur vi skall 
förhålla oss vad gäller de motioner som skall behandlas. 
 

11 Regioner/ Distrikt 
Björn Lindblom fick i uppdrag att författa ett PM om förslag till åtgärd vad gäller våra 
SDF. 
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12 Skrivelse från Jämtland Biathlon 
Överklagan av jurubeslut hänskjuts till augustimötet.  Staffan Eklund och Lage 
Woutilainen utreder ärendet för Styrelsens räkning. 
 

13 Övriga frågor  
  
13.1  Ett förslag på ny logga har inkommit från landslagsaktiva. Vi beslutade att avvakta  

tills vi har ett bättre helhetsgrepp omfattande SSSF,VM och EU projektet.  
13.2  Info om RIG i Torsby. Björn Bettner kommer att besöka kommunen och skolan. 
13.3.  Info om försvars vapnen. Björn Lindblom fortsätter att bevaka förloppet. 
13.4 Kläder och vad göra med de felaktigheter som har uppstått. Lage har i uppdrag att 
          ta kontakt med Future för att se vad vi kan göra för att rätta till detta. 
13.5 De regeländringar som beslutades i Östersund är nu fastställda dock kommer ingen 

ändring av skjutreglerna att ske. 
13.6 Jean-Mark informerade om det fortsatta arbetet med hemsidan samt allmänt om 

arbetet på kansliet. 
13.7 Lage Informerade om att Jean-Mark är ny huvudman vad gäller Anti Doping för 

förbundet. 
13.8 Björn Bettner har fått i uppdrag att sluta avtal med aktiva i utvecklingslaget  
13.9 Lotta valdes att se till att inbjudan till årsmötet kommer ut senast 6 veckor före 

mötet. 
13.10 Björn Bettner  framförde sin glädje över hur talanglägret genomförts och vill tacka 

alla som engagerat sig  i första hand Per och Kari från RIG Sollefteå. 
  

  
14 Nästa möte 

 

Kommande möte kommer att hållas i Stockholm den 20 augusti 2005. 
 

 
 
Stockholm den 14/5 2005.     

 
 

 
Vid protokollet 
 

 
 

__________________________________ __________________________________ 
Björn Lindblom  Björn Eriksson 
Sekreterare  Ordförande 

 
 

__________________________________ 
Björn Bettner 
Justeringsman    


